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内容概要

　　本书选材新颖、点面结合、内容丰富、语言规范，练习兼具实用性和针对性。
全书由十二个单元组成，分别介绍了货币及货币政策、国际货币体系、外汇、国际结算、国际金融组
织等方面的知识与专业用语，每章配有词汇注释、短语注释、专业术语解释、知识背景介绍、语言练
习，以及专业财经信息的时文辅助阅读。

　　本书是针对高职高专学生的专业英语教材，也可供电大、各类成人院校师生及广大专业人员学习
专业英语使用。
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章节摘录

　　Before the development of a medium of exchange， people would barter to obtain the goodsand services they
needed。
 Barter is a type of trade in which goods or services are directlyexchanged for other goods and /or services，
without the use of money。
 It can be bilateral ormultilateral， and usually exists parallel to monetary systems even in most developed countries
，though to a very limited extent。
 Barter usually replaces money as the method of exchange in timesof monetary crisis， when the currency is
unstable and devalued by hyperinflation。
 The mechanismof barter works the following way： two individuals， each possessing a commodity the
otherwanted or needed， would enter into an agreement to trade their goods。
　　&hellip;&hellip;
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